
Referat af bestyrelsesmøde den 3. oktober 2019 i afd. 11 

  

1. Mødt: 

    Charlotte, Conny, Pia, Jens, Torben, Gyda. 

 

2. Konstituering: 

    Gyda blev kasserer, Conny referent og Charlotte næstformand. 

 

3. Siden sidst: 

    Ikke sket så meget. 

    Der er kommet ny bestyrelse. 

    Vi var til fransk forår den 1. juni. Det var en dejlig tur, hvor vi var fem afdelinger sammen 

    Der er begyndt på det Vilde Strøg, og det ser lovende ud. 

    Skuret ved petanquebanen er malet. 

 

 4. Julefrokost: 

     I år prøver vi noget andet. Vi har lejet festlokalerne på Holger Brodthagensvej.  

     Vi vil så købe maden udefra. Der vil være en egenbetaling på kr. 150,00 inkl. øl og en snaps. Og           

     der bliver lavet kaffe. 

 

5.  Torben var inde på, at vi skal arbejde på at involvere alle beboere. 

      Per er træt af, at beboerne smider affald rundt om affaldsskurene 

      kunne man mon få noget overvågning? 

      Den 22. oktober skal bestyrelsen til møde på Fjordvej for at tale  

      om fællesudflugt i 2020. 

      Den nye bestyrelse talte om den dårlige akustik, der er i rummet 

      vi holder møde i. 

      Vi skal til møde på Kikko den 24. oktober for nye medlemmer og  

      alle møder op. 

 

Nyt bestyrelsesmøde er berammet til den 2. januar 2020 

   

 

 

På bestyrelsens vegne 

 

 

Jens Tranholm 

 

 

 

 


